
Even voorstellen, wie ben ik 

Ik ben Jeroen Klapwijk, 20 jaar oud en ik studeer in het derde jaar Commerciële Economie 

aan de Hanzehogeschool in Groningen. 

Ik woon met veel plezier in Diever en hier werk ik ook, in de weekenden en vakanties,  als 

ober bij restaurant ’t Keernpunt. Tevens ben ik werkzaam als marketeer bij het bedrijf Flixit in 

Groningen.  

In mijn vrije tijd voetbal ik in het 1e elftal van Diever/Wapse en van deze voetbalvereniging 

ben ik ook wedstrijdsecretaris. Naast voetbal ga ik ook nog graag naar de sportschool in 

Dieverbrug. Maar natuurlijk houd ik ook erg van gezelligheid en van afspreken met vrienden. 

De komende tijd ga ik met veel plezier de stem van de jongeren in Westerveld 

vertegenwoordigen binnen het CDA. 

 

Wat vind je belangrijk?  

Ik vind het belangrijk dat er in de gemeente Westerveld goed omgekeken wordt naar 

jongeren. Het percentage jongeren van de bevolking is in deze gemeente klein, maar ze zijn 

wel degelijk aanwezig. Momenteel is er voor jongeren erg weinig te doen binnen de 

gemeente. Ik wil mij inzetten voor meer activiteiten voor jongeren. Denk hierbij aan 

sportactiviteiten maar er moeten ook mogelijkheden zijn, of worden gecreëerd, voor jongeren 

om elkaar te ontmoeten en gezellig samen te zijn. 

Daarnaast is de woningnood onder jongeren ook binnen de gemeente Westerveld groot. De 

jongeren die hier willen blijven wonen kunnen dit vaak niet omdat er geen betaalbare 

woningen beschikbaar zijn. Ik wil me daarom inzetten om betaalbare woningen voor 

jongeren te creëren. Het is heel belangrijk voor de leefbaarheid in de dorpen dat er ook 

jongeren in de gemeente blijven wonen. 

 

Waar moet de politiek om denken als het om de jongeren gaat?  

Zie antwoord vorige vraag: sportvoorzieningen en activiteiten, plekken om elkaar te 

ontmoeten en gezellig samen te zijn, betaalbare woningen voor starters. 

 

Hoe beleef jij als jongere deze jaren van beperkingen en zie jij ook wat het met andere 

jongeren doet? 

Het is een bijzondere tijd. Corona heeft enorme invloed op jongeren. Als ik voor mezelf mag 

spreken, ik studeer nu 3 jaar, waarvan ik 2,5 jaar online les heb gehad. Dit is voor veel 

jongeren moeilijk en heeft veel impact op hun leven. Het niveau van lesgeven online is lager 

en het sociale contact wordt erg gemist. Fysiek contact tussen jongeren is erg belangrijk 

zowel in het onderwijs als in de vrije tijd. Het is belangrijk om nieuwe mensen te ontmoeten 

en vriendschappen op te bouwen, dit is online heel erg lastig. Ik ben daarom heel erg blij dat 

het onderwijs nu weer open is en ik hoop dat het nooit weer nodig zal zijn voor het onderwijs 

om de deuren te moeten sluiten. 

 

 



Wat moeten we koesteren in Westerveld?  

Wat we moeten koesteren in Westerveld, m.b.t. jongeren zijn de sportvoorzieningen in elk 

dorp. Veel jongeren ontmoeten elkaar nu bij de sportverenigingen en dit is ontzettend 

belangrijk. Er zijn in de dorpen niet altijd mogelijkheden om uit te gaan of elkaar te 

ontmoeten, hiervoor zijn de sportverenigingen belangrijk. Na de wedstrijden wordt vaak in de 

kantine nog gezellig met elkaar wat gedronken, dit komt de saamhorigheid binnen een dorp 

en onder de jeugd heel erg ten goede. In de dorpen ben je als jeugd op elkaar aangewezen 

en veel jongeren ontmoeten elkaar bij de sportverenigingen. 


